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§ 3 KFKS 2021/1331 

Revidering av äldrenämndens reglemente 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut. 
 

1. Kommunfullmäktige antar reviderat reglemente för äldrenämnden enligt bilaga 1 till 
tjänsteskrivelsen daterad 22 december 2021. 
 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Ärende 
Ett ärende (dnr ÄLN 2021/217) med förslag om revidering av äldrenämndens reglemente 
på två punkter behandlades på äldrenämndens sammanträde den 15 december 2021. Den 
ena punkten rör behovet av att kunna upplåta lokaler per timme för verksamhet riktad till 
seniorer. Den andra punkten rör äldrenämndens ansvar som huvudman för kommunal 
vård och omsorg, där det tidigare felaktigt stått att äldrenämnden ytterst är vårdgivare. 
 
Kommunstyrelsen föreslås anta förändringarna för vidare behandling av ärendet i 
kommunfullmäktige. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och äldreenheten, daterad den 22 december 
2021 
Bilaga 1 Förslag till reviderat reglemente för äldrenämnden 
Bilaga 2 Protokollsutdrag från äldrenämnden den 15 december 2021, § 117 (ÄLN 
2021/217) 
 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade, med instämmande av Mikael Carlsson (NL), bifall till det utsända 
förslaget från stadsledningskontoret och äldreenheten.  
 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – yrkandet om bifall till 
förslaget från stadsledningskontoret och äldreenheten – och fann att kommunstyrelsen 
hade beslutat i enlighet med detta förslag. 
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Protokollsanteckningar 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Nackalistan tycker att de förändringar som föreslås i äldrenämndens reglemente är bra 
men vi skulle för tydlighetens skull vilja se ett förtydligande i kommunstyrelsens 
reglemente. Det är av stor vikt att reglementena som styr de olika nämnderna är 
lättförståeliga och tydliga för alla medborgare i kommunen, vi upplever att det idag inte är 
så och det borde åtgärdas.” 
 
Karin Teljstedt lät anteckna följande till protokollet för Kristdemokraterna:  
”Beslutet är en viktig milstolpe i beslutskedjan som ska möjliggöra för äldrenämnden att 
framöver kunna upplåta lokaler per timme. Det kommer att leda till att vi når ut till fler 
seniorer.   
Efter att beslutet fattats i kommunfullmäktige i slutet av januari kan vi skapa 
förutsättningar för platser där föreningar och verksamheter tillsammans kan bidra till att 
främja seniorers sociala delaktighet och hälsa. Det har vi Kristdemokrater drivit och det 
känns väldigt bra och äntligen är vi snart i hamn.   
Vi vill ha mångfald i utbud av aktiviteter för att möta en mångfald av behov hos Nackas 
seniorer.” 
 
- - - - - 
  


